

2024 International Young Choreographer Project Announcement

Eight choreographers have been selected for the 2024 International Young Choreographer Project. Congratulations to the following artists:

Callum Mooney (Australia, WDA Asia Pacific)
Maybelle Lek Shue-Qi (Singapore, WDA Asia Pacific)
Ma Sze Nga Alice (Hong Kong, WDA Asia Pacific)
Anandita Khan (Bangladesh, WDA Asia Pacific)
Mohd Nuriqram Bin Azhar (Malaysia, WDA Asia Pacific)
Hsiang-Yu CHAN (Taiwan)
Tung-Chun HSU (Taiwan)
Yu-Chi CHEN (Taiwan)

The total activity will be from June 30 to July 21. Dancers audition is on June 30, and the rehearsal will start immediately after, ending with the performances are on July 20 and July 21. The venue of the rehearsal and the performance are in the studios and the Experimental Theater at the Tsoying High School, Kaohsiung City, Taiwan.

For more information, please contact 2024 IYCP Project Office:

dance30@tyhs.kh.edu.tw or dance@tyhs.kh.edu.tw

2024 國際青春編舞營 公告

今年國際青春編舞營共有八位編舞者獲選，恭喜以下入選之編舞者：

Callum Mooney (澳洲，世界舞蹈聯盟亞太地區)
Maybelle Lek Shue-Qi (新加坡，世界舞蹈聯盟亞太地區)
Ma Sze Nga Alice (香港，世界舞蹈聯盟亞太地區)
Anandita Khan (孟加拉，世界舞蹈聯盟亞太地區)
Mohd Nuriqram Bin Azhar (馬來西亞，世界舞蹈聯盟亞太地區)
詹翔宇 (臺灣)
許東鈞 (臺灣)
陳郁錡 (臺灣)

本活動時間將於 6 月 30 日至 7 月 21 日止。6 月 30 日辦理舞者甄選，緊接著排練直到 7 月 20、21 日成果展。全程活動於高雄市立左營高中舞蹈教室及舞蹈劇場舉辦。

若有任何問題，請洽 2024 國際青春編舞營專案辦公室：

dance30@tyhs.kh.edu.tw 或 dance@tyhs.kh.edu.tw